

Juhayna Food Industries	جهينة للصناعات الغذائية
Cairo, Egypt, 27 th May, 2025	القاهرة في 27 مايو 2025
Disclosure Department	ادارة الافصاح
Greetings,	تحية طيبة وبعد ،،،
<p>Subject: Juhayna Food Industries signs a USD 31.6 million and EGP 255 million, (with a total value equivalent to approx. EGP 1.9 billion) medium term loan with Commercial International Bank (CIB)."</p>	<p>الموضوع: جهينة للصناعات الغذائية توقع قرضاً متوسط الأجل بقيمة 31.6 مليون دولار أمريكي و 255 مليون جنيه مصرى (باجمالي مبلغ يعادل نحو 1.9 مليار جنيه مصرى) مع البنك التجارى الدولى (CIB).</p>
<p>Juhayna is pleased to announce the signing of a medium-term loan with Commercial International Bank (CIB) amounting to USD 31.6 million and EGP 255 million, with a total value equivalent to approx. EGP 1.9 billion, and a tenor of six years.</p>	<p>تعلن شركة جهينة عن توقيع قرض متوسط الأجل بقيمة 31.6 مليون دولار أمريكي و 255 مليون جنيه مصرى، باجمالي مبلغ يعادل نحو 1.9 مليار جنيه مصرى، على أن يتم سداده على ست سنوات.</p>
<p>The facility will be used to finance the purchase of a new citrus production line, reinforcing the company's commitment to expanding its concentrate business.</p>	<p>سيُستخدم هذا القرض في تمويل شراء خط إنتاج جديد للحمضيات، في خطوة تعكس التزام الشركة بتوسيع نشاطها في مجال المركبات.</p>
<p>This strategic investment is aligned with Juhayna's vision to enhance its operational capacity and productivity, paving the way for increasing its exports and attaining foreign currency self-sufficiency in the near future.</p>	<p>ويأتي هذا الاستثمار الاستراتيجي في إطار رؤية جهينة الأوسع لزيادة القدرة التشغيلية والانتاجية، مما يمهد الطريق لزيادة الصادرات وتحقيق الاكتفاء الذاتي من العملة الأجنبية في المستقبل القريب.</p>
<p>Moreover, this step underscores Juhayna's commitment to its long-term strategy and is a testament to the company's forward-looking vision and its ongoing efforts to drive sustainable economic development.</p>	<p>كما تؤكد هذه الخطوة التزام جهينة باستراتيجيتها طويلة الأمد ، وتحدد شهادة حقيقة على رؤيتها المستقبلية وجهودها المستمرة لدعم التنمية الاقتصادية المستدامة.</p>
Best Regards,	ونفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،
Juhayna Food Industries	جهينة للصناعات الغذائية

Head of Investor Relations

Karim Ibrahim

Karim Brohi

Polygon 2 - Sodic West
Sheikh Zayed - Giza - Egypt
Tel:(+202) 38271000 - 16620
Juhayna Food Industries

juhayna.com



بوليجون ٢ - سوديك ويست
الشيخ زايد - جيزة - مصر
هاتف: ١٦٦٢٠ - (٢٠٢) ٣٨٢٧١٠٠
جهينه للصناعات الغذائية